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VRAGENHALFUUR 
 
CDA – Arjan Mulder 
Laadpalen 
In de Raadsbrief Actualisatie Laadvisie en plaatsingsbeleid staat dat er 815 
(openbare) laadpalen zijn in 2030, waarvan er nu 78 zijn gerealiseerd (34 aanvraag, 44 
gerealiseerd).   
In februari 2022 stond in de initiële Integrale laadvisie gemeente Hof van Twente dat 
in 2025 er 263 laadpunten zijn in Hof van Twente. Op dat moment waren 65. Dat 
betekende destijds dat in 3 jaar tijd 200 laadpalen gerealiseerd moesten worden. In het 
voorjaar van 2022 is gekozen voor Vattenfall InCharge als aanbieder van de aanleg van 
(openbare) laadpalen in de Hof van Twente.   
We kunnen constateren dat de snelheid van aanleg al 2 jaar lang bij lange na niet 
genoeg is om doelen te realiseren. 
 
Het CDA stelt hierover de volgende vragen:   

• Hoe stuurt u op de voortgang door de aanbieder Vattenfall InCharge?  

• Hoe staat het met de ambtelijke capaciteit en inzet op dit onderwerp?  
  
Op 16 januari 2024 heeft de PvdA vragen gesteld over particuliere kabelgoten in de 
openbare ruimte ten behoeve van laadpalen.   

• Is er nieuws over wetgeving over dit complexe onderwerp?    

• Wat kan het college doen om randvoorwaarden te scheppen voor kabelgoten, 
bijvoorbeeld in de Omgevingswet?  

 
Gemeente Belangen – Bennie Nijenhuis 
Kabelgoten voor opladen auto 
Op 16 januari zijn er door de fractie van de PVDA vragen gesteld over kabelgoten door 
de stoep voor het opladen van de elektrische auto. Wethouder Scholten gaf toen als 
antwoord dat ze er nog volop mee bezig waren om te onderzoeken of dit ook in onze 
gemeente kan. Nu stond vorige week in de krant dat dit wel in Hengelo en Enschede kan 
maar niet in de Hof van Twente. 
Onze vragen 
Is het nu definitief dat ze er niet komen ? 
Waarom   niet ? 
Zijn er alternatieven? 
 
PvdA – Fred Rijkens 
Overlast biovergister Goor 
Wat doet de gemeente om te voorkomen dat Groen Gas Goor een tweede Bouwens 
wordt? 
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PvdA – Onno Bordes 
Programmeringsafspraken Windenergie 
Via de media en later in een raadsbrief hebben wij kennis genomen van de 
programmeringsafspraken windenergie met de provincie Overijssel. 
Vragen: 

• Wat is de juridische status van deze afspraak? 

• Wordt deze afspraak nog ter goedkeuring voorgelegd aan de raad? 

• Verleend het college met deze afspraak impliciet goedkeuring aan het project 
Wind voor Buren? 

 
PvdA – Onno Bordes 
Derdelanders 
Er is recentelijk nogal wat ophef en verschil van mening over het al dan niet uitwijzen van 
zogenaamde derdelanders. Vraag: 

• Wat is het standpunt van het college in deze kwestie? 
 
In Beweging – Marianne Hutten 
Experiment schulden 
N.a.v. onderstaand artikel dat vandaag is gepubliceerd: 
https://nos.nl/artikel/2517826-arnhem-lost-schulden-af-van-bewoners-in-armste-wijk-van-
het-land 
In Arnhem worden de schulden afgelost van een groep inwoners en vervolgens worden 
ze twee jaar begeleid. Als experiment. Dit klinkt voor ons als een zeer interessant 
experiment, wellicht ook voor Hof van Twente. 

• Wij willen het college vragen zich in dit experiment te verdiepen. Is het college 
hiertoe bereid? 

 
 
INSPREKERS 
 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
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